

Herstellereklärung Declaration of manufacturer

Wärmetauscher Heat exchanger

Druckgerät/ Wärmetauscher:
Pressure equipment/ heat exchanger

Typ: Alle Wärmetauscher für Kältemittel der DGRL Fluid- Gruppe 1 Sammlergröße DN ≤ 25

Type: All heat exchangers for refrigerants of the PED fluid group 1
Collector diameter DN ≤ 25

Typ: Alle Wärmetauscher für Kältemittel der DGRL Fluid- Gruppe 2 Sammlergröße: DN ≤ 32

Type: All heat exchangers for refrigerants of the PED fluid group 2
Collector diameter DN ≤ 32

Typ: Alle Wärmetauscher für Wasser/ Solen (einphasig) der DGRL Fluide Gruppe 2 Sammlergröße: DN ≤ 125

Type: All heat exchangers for Water/ Brine of the PED fluid group 2
Collector diameter DN ≤ 125

Hersteller:
Manufacturer:

**Walter Roller GmbH & Co.
Lindenstr. 27-31
70839 Gerlingen
Deutschland/ Germany**

Die oben genannten Ausführungen von Wärmetauschern schließen, nach Artikel 4 Absatz 3 der Druckgeräterichtlinie 2014/68/EU, die Anwendung der Druckgeräterichtlinie aus.

Die Druckgeräte sind in Übereinstimmung mit der in der Bundesrepublik Deutschland geltenden guten Ingenieurspraxis ausgelegt und hergestellt. Den Wärmetauschern ist eine ausreichende Betriebsanleitung beigelegt.

For the heat exchangers mentioned above the Pressure equipment directive cannot be applied because of Article 4 paragraph 3.

The pressure equipment is designed and manufactured according to the sound engineering practice of the federal republic of Germany. Mounting/ operation instructions are enclosed to the heat exchanger.